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Vedlegg: 
 
 

Saksframlegg: 

Kommuneloven har i § 44-47 reglar for økonomiplan, for årsbudsjett sitt innhald og årsbudsjettet sin 
bindande verknad. Formannskapet si innstilling skal i medhald av loven liggje ute til alminneleg 
ettersyn i minst 14 dagar før den blir handsama i kommunestyret.  
Økonomiplanen og årsbudsjettet skal vere realistisk jfr. §44-3 og §46-3. 
Fyrste året i økonomiplanen for perioda 2018-2021 blir vedteken som årsbudsjettet – drift og 
investeringar - for Vågå kommune for 2018. 
 
Rametilskotet blir fastsett i Stortinget og ligg inne i økonomiplanen slik Regjeringa sitt budsjettforslag 
og tilleggsproposisjon ligg føre. 

Vurdering: 

Dei ulike vurderingane kjem fram i tekstdelen til økonomiplanen for 2018-2021. 
 
Vi tek atterhald om skrive- og trykkfeil i økonomiplandokumentet. 

Rådmannens innstilling: 

1. Framlegg til økonomiplan for perioda 2018-2021 blir godkjent med dei endringane som kjem 
fram i Kommunestyret si handsaming. 

2. Fyrste året i økonomiplanen for perioden 2018-2021 blir vedteken som årsbudsjett for drift og 
investeringar for Vågå kommune for året 2018, jfr. Budsjettskjema 1A, 1B, 2A og 2B. 

3. Ombudsløn blir sett til kr. 632 745 (2% auke), jfr. Reglement for frikjøp, godtgjersle med meir 
for kommunale ombud, sak 20/04 vedteke 04.05.04, pkt. 1.0, sak 36/08 vedteke den 24.06.08 
og revidert 14.05.2013, sak 30/13. 

4. Godtgjersle til ordføraren blir sett til 84% av stortingsrepresentantløn (kr. 928 602 pr. 
01.05.2017) – kr. 780 025. 

5. Marginavsetning for skatt i skatterekneskapen er framleis 11%, jf. K-43/05 frå 18.10.05. 



Saksprotokoll i Formannskapet - 14.11.2017  

 

Behandling: 

Forslag frå Vågå Arbeiderparti: 
Tekstdel: 

Kommunebudsjettet 2018 og økonomiplan 2018 – 2022 
 
Vågå Arbeiderparti vil prioritere oppgaver, tjenester og investeringer i tråd med de 4 satsingsområdene 
i kommuneplanens samfunnsdel – Stadutvikling, levekår, klima, samfunnstrygghet, beredskap og 
næringsutvikling. Dette er mål og prioriteringer som vi mener vil være det beste for Vågå kommune på 
lang sikt. 
 
Det er avgjørende for Vågå Arbeiderparti og ikke bare tenke kostnadsreduksjoner, men også se på 
hvordan vi kan øke inntektene i framtida. Det viktigste satsingsområdet må derfor bli å stabilisere 
folketallet og snu den negative trenden med folketallsnedgang. 
 
2018 blir omstillingens år og Vågå Arbeiderparti er åpne for å kunne ta inn ekstern hjelp (KS) for å 
bistå i dette arbeidet. 
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Endringsforslag i forhold til rådmannens forslag 

 

Driftsbudsjettet 

 

Helsestasjon 

Tidlig innsats er et viktig tiltak for et barn med en gang det er behov for det, når som helst både i 
barnehagen og i skoleløpet. Det er viktig å prioritere forebygging. Dette kan og hindre at en får tyngre 
saker å jobbe med i kommunen når de blir eldre. Vågå AP mener derfor at det ikke er riktig å redusere 
på helsestasjonen. 
  

Lærlingskontor 

Å opprettholde et felles lærlingkontor er et viktig tiltak. Det vil derfor være et helt feil signal å nå 
trekke seg ut av dette samarbeidet, spesielt nå når Lom er på veg inn i samarbeidet. Det er viktig at 



lærlingene har en god og profesjonell oppfølging, det har de gjennom lærlingkontoret i dag. I tillegg 
gir lærlingkontoret et fellesskap for lærlingene på tvers av kommunegrenser, der det sosiale aspektet er 
viktig. 
 

Felles rektorstilling 

Ny organisering med felles rektor Vågåmo skole og Vågå ungdomskule med virkning fra høsten 2018, 
det skal væra assisterende rektor på begge skolene. Dette med virkning fra høsten 2018. 
 

Stille rapport 

Ved innføring av stille rapport innen helse og omsorg vil man minimalisere overlappingstid mellom 
vaktene. Dataverktøy blir tatt i bruk for oppdateringen. Erfaringen fra andre kommuner er at 
tidsbruken går ned, samtidig som kvaliteten blir bedre. 
 
Kulturskolen 

I forbindelse med den stramme økonomiske situasjonen som kommunen er oppe i er det viktig å snu 
hver stein. Både trekkspillklubben, Vågå spel- og dansarlag og musikkorpsene tilbyr i dag egen 
opplæring til barn og unge. Vågå AP mener det er viktig å kunne bruke de frivillige ressursene også 
inn i kulturskolen, gjerne med en utvidelse til håndverk. Samtidig er det riktig å se på muligheten til å 
legge ledelsen av denne aktiviteten til skolen. Vågå AP mener også at det i 2018 må tas initiativ til et 
samarbeid med andre kommuner for å kunne samordne aktiviteten og dermed få redusert kostnaden. 
 
Ikke lovpålagt stilling kultur 

Redusere ikke lovpålagte oppgaver 
 
Idrettsmedarbeider 

Vågå Idrettslag har i dag en egen ansatt daglig leder som sitter inne med en stor kompetanse på enkelt 
områder. Vågå AP vil derfor legge inn en sum på 60’ for å kunne kjøpe tjenester som i neste omgang 
vil komme hele idretten i Vågå til gode. 
 
Samordning vaktmesterteam 

Det skal væra ett vaktmesterteam  i  Vågå kommune. 
 
Leirskole 

Den årlige leirskolen i Vågå ungdomsskule er et prioritert tiltak fra Vågå AP. Dette er en viktig 
motivasjon for elevene og betyr mye sosialt for elevene.  
 
Eiendomsskatt 

Vågå AP vil beholde minstefradraget på eiendomsskatt. Dette var et viktig argument den gangen 
eiendomsskatten ble innført over hele kommunen og det er et viktig sosialpolitisk tiltak. 
 
Renteinnsparing på reduksjon av låneopptak 

Dette er en naturlig konsekvens av at Vågå AP har redusert investeringene. Se eget oppsett og 
kommentarer. 
 
Økte inntekter eiendomsskatt  

Det kjem ei ny kraftlinje inn til Vågå kommune, dette fører til økte inntekter når takseringen er på 
plass. 



 

Fellestjenester med andre kommuner 

Vågå kommune er en liten kommune og dermed sårbar på mange områder. Vågå AP mener derfor at 
det er viktig å fortsette dialogen med å få samordnet en del funksjoner med en eller flere kommuner. 
Vi mener videre at det er viktig å gå videre mot enkeltkommuner siden 6K samarbeidet ser ut til å 
stoppe opp i mange sammenhenger, ofte på grunn av en lokaliseringsdebatt.  
 

Investeringer 
 
For Vågå AP er det et overordnet mål å holde investeringene så lave som mulig. Det fleste 
investeringene fordrer nye låneopptak og dermed kostnader i form av renter i framtidige driftsbudsjett. 
Vi mener rådmannen har lagt opp til en nøktern investeringsplan, men vil likevel komme med forslag 
på følgende poster. 
 
Helse og omsorg 

De foreløpige planene ble lagt på is av kommunestyret tidligere i år. De totale rammene er fortsatt så 
usikre at Vågå AP mener at 6 mill er et alt for høgt tall i forbindelse med prosjektering/planlegging.  
 
Svømmehall 

Det er viktig å få på plass ei god løsning når det gjelder svømmehall. Vågå AP ønsker derfor å 
framskynde dette prosjektet fra 2019 til 2018. 
 
Grindstugulego 

Vågå AP mener det er feil å investere i den kommunale bygningsmassen. Vi ønsker å få på plass en 
sosialpolitisk boligplan og i forbindelse med denne også få vurdert om å selge ut flere av bygningene. 
 
Ladestasjon for EL-biler 

Både Eidefoss og Circle K har ladestasjoner for EL-biler i dag. Kommunen selv har ikke EL-biler og 
det er heller ikke lagt opp til investeringer av slike biler i de nærmeste åra. Vågå AP vil derfor ta ut 
denne investeringen. 
 
VA plan 

Vågå AP mener det ikke er riktig å legge inn et så stort beløp som rådmannen har foreslått siden VA 
planen ikke er vedtatt i kommunestyret. Selv om beløpet dekkes ved egenfinansiering, vil dette påvirke 
gebyrregulativet og dermed kostnadene til hver enkelt forbruker.  
 
Taldel: 

     

 

2018 2019 2020 2021 

Helsestasjon 300 300 300 300 

Lærlingkontoret 300 300 300 300 

Felles rektorstilling -313 -750 -750 -750 

Stille rapport -300 -300 -300 -300 

     Kulturskolen -175 -350 -350 -350 

Ikke lovpålagte oppgaver kultur -500 -500 -500 -500 

Idrettsmedarbeider 60 60 60 60 

Samordning vaktmesterteam -200 -350 -350 -350 

Leirskole 110 110 110 110 

     



Eiendomsskatt 1100 1100 1100 1100 

Renteinnsparing mindre 

låneopptak -100 -100 -100 -100 

Auka inntekter e-skatt verk og 

bruk -300 -300 -300 -300 

     Fellestjenester med andre kommuner -500 -1000 -1000 

     Total endring -18 -1280 -1780 -1780 

     

   Helse og omsorg -6000 

 Svømmehall 400 

 Grindstugulego -1500 

 Fjerne ladestasjon -400 

 VA plan -2000 

 

   

 

-9500 

 

  

-31650 

   

  

0,30015798 

    
 
Forslag frå Vågå Senterparti: 
Framlegg til budsjett  
 
2018 blir eit krevjande år der vi både må ta store innsparingar og legge om drift for eit varige lågare 
aktivitetsnivå. Vi vil rose rådmannen og hans stab for å være løysingsorientert og sjå moglegheiter. 
Det er ikkje stort rom for å flytte og omprioritere midlar i eit allereie stramt budsjett. Omstilling tar tid, 
derfor vil mykje av det vi legg til rette for i 2018 først syne resultat i 2019.   
 
Innovasjon og omstilling er krevjande. Det er ikkje vanskeleg å finne nye ting å bruke pengar på, men 
vi må tenke nytt og annleis utan å bruke meir pengar. Vi har hatt eit handlingsrom til mye i Vågå, dette 
er ikkje lenger tilstade. Ved strategisk omlegging vil vi kunne gjøre ting annleis, tilpasse tenestene 
dagens og framtidas behov betre.  
 
Dei største oppgåvene er innan helse, omsorg, barnehage og skule. Dette er lovpålagte områder med 
bemanningsnormer og retningslinjer. Dei skal vi følge. Samtidig veit vi at førebygging, tidleg innsats 
og lågterskeltilbod er god politikk som sparer kommunen for pengar. Det er derfor viktig at vi ser 
tenestetilbodet i en heilhet. 
 
Vågå Senterparti ber rådmannen sjå på organisering av kulturskulen. 
 
Forslag til endringar, taldelen 
2.3.2. Investeringar i økonomiplanperioden 
Ta ut Galleri Ullinsvin,  500 i 2018 
Flytte forprosjekt svømmehall frå 2019 til 2018 
Ta ned kostnader bru til 3 mill frå 3 350 
ENØK-tiltak i kulturhus/hallen må sjåast i samanheng med svømmehall 
Sum mindreforbruk 100 + 350 i 2018 



 
2.4. Finansiering av investeringane 
Redusere lånopptak med 450  
 
2.6 Nærings- og landbruksfond 
Landbruksfond 500 (+250)  (snevre inn tildelingsgrunnlaget) 
Arrangementsfond 300 (+225) 
Næringsfond 1 189 (-475) 
 
Forslag til vedtak, tekstdelen: 
Helse og omsorg: 
Fortsette arbeidet med HO-prosjektet, med vekt på eit heilskapleg tilbod 
 
Kultur og næring: 
Styrke Vågå som arrangørkommune 
 
Omstilling 
Innsparing og endring innafor skule, pleie og omsorg skal følgast tett opp med jamnleg rapportering i 
HOKO med vekt på 

- Gjennomføringsevne av innsparingstiltaka 
- Konsekvensar for tenestane 
- Gjennomføring av omstilling av tenestane ut over budsjettperioden 

 
 
Forslag frå Bygdalista i Vågå: 
Forslag om endringer innen kulturskulen. 
I Vågå er vi heldig stilt ved å ha lag og foreiningar som favnar over eit breidt felt innan kulturlivet. 
Mange av desse foreiningane arbeider aktivt med rekruttering og har gode miljø for opplæring av 
unge. Kulturlivet og kommunen har såleis felles interesse av å få eit samarbeid der foreiningane vert 
tilførd ressursar for å støtte opplæring av unge samstundes som kommunen på si side oppfyller krava i 
Opplæringslova. 
Forslaget går i stutte trekk ut på å omorganisere Kulturskulen i Vågå ved å gå i dialog med lag og 
foreiningar for å kartleggje moglegheitene for å laga forpliktande avtalar for tilbod om opplæring og 
aktivitetar, samt finne eit system der f.eks rektor ved ein av skulane på bakgrunn av rapportering frå 
aktørane er ansvarleg for sikra at aktiviteten er innafor dei krava kommunen har stilt. Det bør være 
mogleg å få omorganiseringa til å gjelda frå skulestart hausten 2018. 
Fordelane ved å omorganisere på denne måten vil vere at ein brukar mindre administrative ressursar i 
kommunen. Dei unge kjem direkte i kontakt med lag og foreiningar og sansynlegheita for at dei 
fortsett å delta i desse aktivitetane aukar ved at dei raskt blir integrerte i miljøet. Lag og foreiningar er 
avhengige av rekruttering. Ei slik ordning vil vere til nytte for alle og i sum styrke kulturlivet i Vågå. 
For å vise potensialet kan følgjande lag og foreiningar listast opp som aktuelle å kontakta. 
Lista er ikkje utfyllande.  
Vågå Historielag 
Vågå trekkspillklubb 
Vågå musikkforening 
Lalm musikkforening 
Vågå spel- og dansarlag 
Vågå sangkor 
Vågå kyrkje v/kantor/organist 
Vågå husflidslag 
Vågå kameraklubb 
 



Bygdalista i Vågå ber i tillegg om ei enkel utredning om organisering av kulturskulen i løpet av våren 
2018. 
 
Avstemming punkt for punkt: 
Forslag frå Senterpartiet: 
Ta ut Galleri Ullinsvin,  500 i 2018 Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
Flytte forprosjekt symjehall frå 2019 til 2018 400’: Samrøystes 
Ta ned kostnader bru til 3 mill. frå 3 350: Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
ENØK-tiltak i kulturhus/hallen må sjåast i samanheng med symjehall: Samrøystes 
 
Landbruksfond 500 (+250)  (snevre inn tildelingsgrunnlaget): Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
Arrangementsfond 300 (+225): Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
Næringsfond 1 189 (-475): Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
 
Forslag frå formannskapet:  Økonomiplan, budsjett og andre politiske vedtak blir rapportert i tertial. 
 
Forslag frå Senterpartiet: Ber rådmannen kome attende til HOKO med ei utredning om organisering av 
kulturskulen 
 
Forslag om endringar innan kulturskulen. 
I Vågå er vi heldig stilt ved å ha lag og foreiningar som famnar over eit breitt felt innan kulturlivet. 
Mange av desse foreiningane arbeider aktivt med rekruttering og har gode miljø for opplæring av 
unge. Kulturlivet og kommunen har såleis felles interesse av å få eit samarbeid der foreiningane vert 
tilførd ressursar for å støtte opplæring av unge samstundes som kommunen på si side oppfyller krava i 
Opplæringslova. 
Forslaget går i stutte trekk ut på å omorganisere Kulturskulen i Vågå ved å gå i dialog med lag og 
foreiningar for å kartleggje moglegheitene for å laga forpliktande avtalar for tilbod om opplæring og 
aktivitetar, samt finne eit system der f.eks rektor ved ein av skulane på bakgrunn av rapportering frå 
aktørane er ansvarleg for sikra at aktiviteten er innafor dei krava kommunen har stilt. Det bør være 
mogleg å få omorganiseringa til å gjelda frå skulestart hausten 2018. 
Fordelane ved å omorganisere på denne måten vil vere at ein brukar mindre administrative ressursar i 
kommunen. Dei unge kjem direkte i kontakt med lag og foreiningar og sansynlegheita for at dei 
fortsett å delta i desse aktivitetane aukar ved at dei raskt blir integrerte i miljøet. Lag og foreiningar er 
avhengige av rekruttering. Ei slik ordning vil vere til nytte for alle og i sum styrke kulturlivet i Vågå. 
For å vise potensialet kan følgjande lag og foreiningar listast opp som aktuelle å kontakta. 
Lista er ikkje utfyllande.  
Vågå Historielag 
Vågå Trekkspillklubb 
Vågå Musikkforening 
Lalm Musikkforening 
Vågå Spel- og dansarlag 
Vågå Sangkor 
Vågå kyrkje v/kantor/organist 
Vågå husflidslag 
Vågå kameraklubb 
 
Bygdalista i Vågå ber i tillegg om ei enkel utredning om organisering av kulturskulen i løpet av våren 
2018. 
 
Forlag på Bygdalista i Vågå vedk. kulturskulen vart vedteke med 4 mot 3 røyster 
 
 



Forslag frå Vågå Arbeiderparti 
Helsestasjon 

Tidlig innsats er et viktig tiltak for et barn med en gang det er behov for det, når som helst  
både i barnehagen og i skuleløpet. Det er viktig å prioritere førebygging. Dette kan og hindre  
at en får tyngre saker å jobbe med i kommunen når de blir eldre. Formannskapet meiner derfor  
at det ikkje er riktig å redusere på helsestasjonen. 
 
Helsestasjon 300’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 
 

Lærlingkontor 

Å oppretthalde et felles lærlingkontor er et viktig tiltak. Det vil derfor være et helt feil  
signal å nå trekke seg ut av dette samarbeidet, spesielt nå når Lom er på veg inn i samarbeidet.  
Det er viktig at lærlingane har en god og profesjonell oppfølging, det har de gjennom  
lærlingkontoret i dag. I tillegg gir lærlingkontoret et fellesskap for lærlingane på tvers av  
kommunegrenser, der det sosiale aspektet er viktig. 
 
Lærlingkontoret 300’: Samrøystes 
 
Felles rektorstilling 

Ny organisering med felles rektor Vågåmo skule og Vågå ungdomskule med verknad  
frå hausten 2018, det skal væra assisterande rektor på begge skulane. Dette med verknad  
frå hausten 2018. 
 
Felles rektorstilling -313’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 
 
Stille rapport 

Ved innføring av stille rapport innan helse og omsorg vil man minimalisere overlappingstid  
mellom vaktene. Dataverktøy blir tatt i bruk for oppdateringa. Erfaringa frå andre  
kommunar er at tidsbruken går ned, samtidig som kvaliteten blir betre. 
 
Stille rapport -300’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 

Kulturskolen -175’: Samrøystes 
 
Ikkje lovpålagt stilling kultur 

Redusere ikkje lovpålagte oppgåver 
 
Ikkje lovpålagte oppgåver kultur -500’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 
 
Idrettsmedarbeidar 

Vågå Idrettslag har i dag en egen ansatt daglig leder som sitter inne med en stor kompetanse  
på enkelte område. Vågå AP vil derfor legge inn en sum på 60’ for å kunne kjøpe tjenester  
som i neste omgang vil komme hele idretten i Vågå til gode. 
 
Idrettsmedarbeidar 60’: Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
 
Samordning vaktmeisterteam 

Det skal væra eitt vaktmeisterteam  i  Vågå kommune. 
 
Samordning vaktmeisterteam -200: Vedteke med 4 mot 3 røyster 



 
Leirskule 

Den årlige leirskulen i Vågå ungdomsskule er et prioritert tiltak. Dette er ein viktig  
motivasjon for elevene og betyr mye sosialt for elevene.  
 
Leirskule 110’:  Samrøystes 
 
Eigedomsskatt 

Formannskapet vil behalde minstefrådraget på eigedomsskatt. Dette var et viktig argument den  
gongen eigedomsskatten ble innført over hele kommunen og det er et viktig sosialpolitisk tiltak. 
 
Eigedomsskatt 1100’:  Samrøystes 
 
Renteinnsparing på reduksjon av låneopptak 

Dette er en naturlig konsekvens av at Vågå AP har redusert investeringane. Sjå eiga oppsett  
og kommentarar. 
 
Renteinnsparing mindre låneopptak: Nedstemt med 3 mot 4 røyster 
 
Økte inntekter eigedomsskatt  

Det kjem ei  ny kraftlinje inn til Vågå kommune, dette fører til auka inntekter når takseringa  
er på plass. 
 
Auka inntekter e-skatt verk og bruk -300: Vedteke med 4 mot 3 
 
Fellestenester med andre kommunar 

Vågå kommune er en liten kommune og dermed sårbar på mange områder. Formannskapet  
meiner derfor at det er viktig å fortsette dialogen med å få samordna ein del funksjonar  
med ein eller fleire kommunar. Vi meiner vidare at det er viktig å gå vidare mot enkeltkommunar  
sidan 6K samarbeidet ser ut til å stoppe opp i mange samanheng, ofte på grunn av  
en lokaliseringsdebatt.  
 
Fellestenester med andre kommunar -500 – verknad frå 2019: Vedteke  med 4 mot 3 
 

Investeringar 
For formannskapet er det eit overordna mål å holde investeringane så låge som mogleg. 
Dei fleste investeringane fordrar nye låneopptak og dermed kostnader i form av renter i 
framtidige driftsbudsjett. Vi meiner rådmannen har lagt opp til ein nøktern 
investeringsplan, men vil likevel kome med endringar. 
 
Helse og omsorg 

Dei foreløpige planene ble lagt på is av kommunestyret tidligere i år. De totale rammene 
er fortsatt så usikre at Vågå AP meiner at 12 mill. er et alt for høgt tall i forbindelse med 
prosjektering/planlegging.  
 
Helse og omsorg -6000’: Nedstemt 3 mot 4 røyster 
 
Grindstugulego 

Formannskapet meiner det er feil å investere i den kommunale bygningsmassa. 
Vi ønskjer å få på plass en bustadsosial plan og i forbindelse med denne også få 



vurdert om å selge ut flere av bygningene. 
 
Grindstugulego -1500’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 
 
Ladestasjon for EL-biler 

Både Eidefoss og Circle K har ladestasjoner for EL-biler i dag. Kommunen sjølv 
har ikkje EL-biler og det er heller ikkje lagt opp til investeringar av slike biler i 
de næraste åra. Formannskapet vil derfor ta ut denne investeringa. 
 
Fjerne ladestasjon -400’: Samrøystes 
 
VA plan 

Formannskapet meiner det ikkje er riktig å leggje inn eit så stort beløp som 
rådmannen har foreslått sidan VA planen ikkje er vedteke i kommunestyret. 
Sjølv om beløpet blir dekt ved eigenfinansiering, vil dette påverke 
gebyrregulativet og dermed kostnadene til kvar enkelt forbrukar.  
 
VA plan -2000’: Vedteke med 4 mot 3 røyster 
 
Forslag frå formannskapet om innsparing av redusere Vågå kommune sine 
reiseutgifter med 50’ gjennom bruk av teknologi.  Samrøystes vedteke 

 Rådmannens innstilling i pkt. 2 – 5 er samrøystes vedteke. 
 

Formannskapets framlegg: 

1. Framlegg til økonomiplan for perioda 2018-2021 blir godkjent med dei endringane som kjem 
fram i Kommunestyret si handsaming. 

2. Fyrste året i økonomiplanen for perioden 2018-2021 blir vedteken som årsbudsjett for drift og 
investeringar for Vågå kommune for året 2018, jfr. Budsjettskjema 1A, 1B, 2A og 2B. 

3. Ombodsløn blir sett til kr. 632 745 (2% auke), jfr. Reglement for frikjøp, godtgjersle med meir 
for kommunale ombod, sak 20/04 vedteke 04.05.04, pkt. 1.0, sak 36/08 vedteke den 24.06.08 
og revidert 14.05.2013, sak 30/13. 

4. Godtgjersle til ordføraren blir sett til 84% av stortingsrepresentantløn (kr. 928 602 pr. 
01.05.2017) – kr. 780 025. 

5. Marginavsetning for skatt i skatterekneskapen er framleis 11%, jf. K-43/05 frå 18.10.05. 
 
 
 
 
 


